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I n te rpe lacja

Szanowny Panie Prezydencie,

Odnosz4c siq do swoich spostzezeh uwa2am,ze prowadzone inwestycje w naszym mie5cie nie
pzebiegajqdo6c sprawnie i spos6b ich realizacji nie do kohca spelnia oczekiwania naszych mieszkaic6w. Jednym

z pzyklad6w jest dlugo tnvaj4ca inwestycja - modemizacja hali Osir wraz z basenem, kt6ra wielokrotnie spotkala

sig z negatywnq oc enqoru ju2 zakohczona inwestycja tj, budowa pzedszkola nr 30, kt6rej sposob prowadzenia

nie byl satysfakcjonujqcy.

W zwrqzku z powy2szym zwracam siq z upzejmq proSbq o rozwa2enie

mo2liwo6ci powolania sp6tki jako aparatu pomocniczego i nadzorujEcego w zakresie realizowanych w naszym

miescie inwestycji.


